
Protokół nr 64 ze spotkania Rady Osiedla Podjuchy w dniu 23.10.2024 r.  

 

PORZĄDEK ZEBRANIA RADY OSIEDLA PODJUCHY 

 

Szczecin,  23.10.2024 

 

1. Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku 

obrad. 

3. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 02.10.2024 

4. Budżet Rady Osiedla – przeksięgowanie środków – Uchwała nr 222/24 

5. Uchwała nr 223/24 - opinia plan przystanków ul. Metalowa 

6. Uchwała nr 224/24 – opinia przetarg ul. Azotowa  

7. Wniosek mieszkańca - opinia dzierżawa ul. Granitowa 

8. Podsumowanie  Weekendu Seniora 

9. Korespondencja przychodząca i uwagi od mieszkańców (dyżur) 

10. Analiza bieżących ALERTÓW. 

11. Wolne wnioski i postulaty: 

 

Przebieg: 

 

Ad.1. 

Przewodnicząca stwierdziła kworum – zgodnie z listą obecności. 

 

Ad.2. 

Przesunięcie punktu 7 na punkt 4 – wszyscy za. 

 

Głosowanie 

ZA: 9 PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĄCYCH: 0 

 

Porządek poprawkach: 

 

1. Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku 

obrad. 

3. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 02.10.2024 

4. Wniosek mieszkańca - opinia dzierżawa ul. Granitowa 

5. Budżet Rady Osiedla – przeksięgowanie środków – Uchwała nr 222/24 

6. Uchwała nr 223/24 - opinia plan przystanków ul. Metalowa 



7. Uchwała nr 224/24 – opinia przetarg ul. Azotowa  

8. Podsumowanie  Weekendu Seniora 

9. Korespondencja przychodząca i uwagi od mieszkańców (dyżur) 

10. Analiza bieżących ALERTÓW. 

11. Wolne wnioski i postulaty: 

 

 

Ad.3. 

Głosowanie 

ZA: 9 PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĄCYCH: 0 

 

Ad. 4.  

Mieszkanka przedstawia problem związany z sytuacją zmiany dzierżawcy długoletniej terenu po 

Euro – Kran. Mieszkanka prosi o wsparcie w podtrzymaniu dzierżawy tego terenu. 

Radni zwrócili uwagę, że formalnie teren leży na terenie Rady Osiedla Zdroje.  

Prośba mimo wszystko o wsparcie. 

Głos w sprawie zabrał Radny Miasta Szczecin Krzysztof Romianowski – wspierający starania 

mieszkanki i przedstawiający sytuację. Poprosił także o wsparcie ze strony Rady Osiedla.. 

Reprezentant – prawnik zabrał głos w sprawie formalnej – stanowisko dotychczasowych 

użytkowników. 

 

Rodzice są mieszkańcami Podjuch – właścicielka obecnej spółki jest mieszkańcem Podjuch. 

Właścicielami spółki jest rodzin.. Są oni użytkownikami terenu od 30 lat. Obecnie likwidator spółki 

stara się o zmianę dzierżawy. Istnieje spore prawdopodobieństwo dzierżawy przez inny podmiot 

wraz z budynkami, w które inwestowali dotychczasowi dzierżawcy. 

 

Rad postanowiła przygotować Uchwałę wspierająca obecnych dzierżawców i przyjąć ją ewentualnie 

na następnym spotkaniu Rady Osiedla. 

 

Spotkanie opuścił Radny: Dominik Janas 

 

Ad. 5. 

Propozycja przeksięgowania w budżecie niemożliwych do wykorzystania na zakup usług. 

 

Głosowanie 

ZA: 8 PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĄCYCH: 0 

 

Ad. 6.  

Dyskusja na temat proponowanie organizacji przystanków w miejscu likwidowanej pętli. Rada 

Osiedla wskazała jasną deklarację, że oczekuje w miejscu gdzie znajduje się pętla przystanków z 

zatoczkami dla autobusów. 



 

Głosowanie 

ZA: 8 PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĄCYCH: 0 

 

Ad. 7. 

 

Głosowanie 

ZA: 8 PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĄCYCH: 0 

 

Ad. 8. 

Pracownicy DK Krzemień przedstawili pozytywną opinię o wydarzeniu, które się odbyło – Weekend 

Seniora. 

Przedstawiono także koncepcję organizacji Jarmarku Świątecznego na terenie DK Krzemień. 

Propozycja jest taka, aby pójść w przyszłości w tę formę otwartą weekendu seniora w przyszłości. 

Druga sprawa Jarmark Świąteczny 15 grudnia 2024 r. 

Przedstawiono także koncepcję organizacji Jarmarku Świątecznego na terenie DK Krzemień. 

Zapytanie o cel zbiórki: Pomoc dla syna pani Aleksandry Mrówczyńskiej – Oskara, wsparcie dla 

placówki opieki nad Dziećmi – Dom na wzgórzu.  

Radni przychylili się w swoich opiniach do organizacji zbiórki na konkretną osobę. Pracownicy 

rozpoznają dokładnie sytuację, aby przedstawić propozycję zbiórki na Jarmarku 

 

AD. 9. 

Brak. 

 

Ad. 10. 

Zabytek – stary rzeźnik – postanowiono ponownie skierować pismo do miejskiego konserwatora 

zabytków. 

 

Wolne wnioski: 

a. Chełmińska spowalniacz – Radny Cichocki przedstawił propozycję wystąpienia o 

montaż spowalniacza przy Skateparku CHełminek 

b. Parking przy PKP Podjuchy – Radny Cichocki przedstawił propozycję skierowania do 

Straży Miejskiej prośby o stały monitoring i interwencję związane z nieprawidłowym 

parkowaniem na ternie parkingu przy PKP Podjuchy. 

 

Spotkanie zakończono. 

 

Następne planowane spotkanie 13 listopada 2024 r. 

 

 

 



 


